
MLA Viimsi Lasteaiad üldhoolekogu koosoleku protokoll                                                                                         

 

Kuupäev: 12.09.2024                                                                                                       Õ-6/5 

Algus 17.30 

Lõpp 18.30 

 

Osalejad:  

Maie Roos MLA - Viimsi Lasteaiad direktor 

Viljar Sinimeri - Karulaugu maja esindaja 

Silver Jõekalda - Randvere maja esindaja  

Kristi Kirbits - MLA Viimsi Lasteaiad õpetajate esindaja 

Airi Alaveer - Astri maja esindaja 

Katrin Markii - Viimsi Vallavalitsuse esindaja 

Eliis Ait - Pargi maja esindaja 

Mart Felding - Päikeseratta maja esindaja   

Lenne Indov - Uus-Pärtle maja esindaja 

Triin Liim – Leppneeme maja esindaja 

Mari Maidla – Laanelinnu maja esindaja (asendaja) 

 

Puudusid: 

Viimsi Vallavolikogu esindaja 

 

Päevakord: 

1) Lasteaia kohatasu 

2) Toitlustushange 

3) Rahuloluküsitluse tulemused 

4) Tagasiside majadest, küsimused/ettepanekud 

 

Koosoleku käik: 

1) Lasteaia kohatasu tõstmise kava tutvustamine. 

Viimsi Vallavalitsuse esindaja Katrin Markii, tutvustas vallavalitsuse kava tõsta kohatasu 

alates 01.01.2025 järgnevalt: 

a) Kui üks lapsevanem omab sissekirjutust Viimsi vallas: senine kohatasu145 €,  uus 

kohatasu 164 € 



b) Kui mõlemad lapsevanemad omavad sissekirjutust Viimsi vallas: senine kohatasu     

73 €, uus kohatasu  82 € 

Mitme lapse soodus jääb samade protsentidega, mis varem. 

Põhjenduseks toodi välja miinimumpalga tõusu, millega on lasteaia kohatasu suurus seotud. 

Hoolekogu palus, et kõigile lapsevanematele teavitatakse kohatasu tõusust kõikvõimalike 

kanalite kaudu (e-mail, õpetajatega suheldes ja ka Eliisi kirjades). 

 

2. Direktor  Maie Roos ja VV esindaja Katrin Markii avasid toitlustushanke tagamaid.  

Hange jäi pisut venima, sest hanke tulemused vaidlustati ühe osaleja poolt. 

Toitlustajana jätkab sama ettevõte, mis varem. Toidusedel on veidi mitmekesistunud ja seda 

veel katsetatakse.  

Lasteaia ja valla poolt toimub pidev kvaliteedikontroll läbi proovisöömiste ja ka lasteaedade 

sisese vaatlusena. MLA  Viimsi Lasteaedade poolt teostab kontrolli MLA Viimsi Lasteaiad 

tervisemeeskond. 

 

3. Direktor Maie Roos tutvustas üle-eestilise lasteaedade rahulolu küsitluse tulemusi. 

Uuringule andsid vastuse umbes 10% MLA Viimsi Lasteaedade lastevanematest ja peaaegu 

kõik õpetajad.  

Kokkuvõtlikult on MLA Viimsi Lasteaiad lastevanemate hinnangul täpselt keskmine Eesti 

lasteaed. Õpetajate arvates üle keskmise. 

 

4. Tagasiside majadest:  

Uus-Pärtle:  

- Värav kipub lahti jääma. Uus Pärtle andis lisaks ka teada, et muresid oli 

vanematel  veel lisaks väravale, aga kuna need on maja põhised, siis need lähevad 

arutellu maja hoolekogu koosolekul. Uus- Pärtle tânas ka valda, et on loodud lastele 

turvaline õpikeskkond.  

Randvere:  

- Sõidutee on liiga kitsas, mille tulemusena on autojuhid sunnitud osaliselt kõnniteel 

sõitma, et saaks vastutulijast ohutult mööduda.  

Pargi maja:  

- Toitlustajal on veidi veidrad ja harjumatud toiduvalikud.  

- Uue värava link laguneb. 

- Haljastus on pooleli. 

Päikeseratta maja: 

- Mis saab majast? V: Uue ehitamiseks saadi toetust 1.5 mil eurot, kuid sellel oli 

ebamõistlikud  kasutamistingimused. Lisaks selgus, et 0-energia maja ehitamise 

hinnaks kujuneks 5 mil eurot. Seega uue maja ehitus pandi ootele. Taotletakse riigilt 



lisaraha. Seniks aga on plaan Päikeseratta maja renoveerida. Esmajärgus tehakse 

majale audit, mille käigus püütakse selgust saada, millised on suurimad probleemid 

majas ning mis järjekorras peaks maja renoveerimisega tegelema.  

Astri maja: 

- Mis saab Astri majast? V: lähiaastatel ei ole plaanis kolida. 

- Kas on plaanis õpetajatele soetada soe vormiriietus talvistes oludes õues olekuks? V: 

antud eelarve-aasta sees seda plaanis ei ole. 

 

Karulugu, Leppneeme ega Laanelinnu majast tagasisidet ei olnud 

 

Lõpetuseks kiitis direktor Maie Roos äsja toimunud lapsevanematele suunatud lasteaiaga 

kohanemise teemalist loengut ning soovitas silmad-kõrvad lahti hoida, sest koolitusi/loenguid 

lastevanematele organiseeritakse veel.  

 

 

Protokollis: Viljar Sinimeri 


